
ACTA X ASSEMBLEA PODEM ALGIRÓS

LLOC................…………….........Encarna Máñez

DATA.....................……………....5 de Març

ORA INICIE………….…………...19.10

HORA FINAL………….……….….21.30

ASSISTENTS……….………..…..28

MODERADOR.......….……….......SALVA.R

TORN DE PARAULA……............JORGE.G

PREN L'ACTA.....……………........VICTOR.O

ORDRE DEL DIA

• PROCE GUANYEM, ELECCIONS MUNICIPALS

• RESULTAT ELECCIONS, COMITE CIUTADÀ

• COMISSIONS

• LECTURA DE L'ACTA

• PARLA L'ASSEMBLEA

• CLAUSURA

PROCÉS GUANYEM

Iñaki, que pertany a Volem, ens diu que Volem ha assumit un compromís ètic amb la 
ciutadania en tots els àmbits de la nostra societat.

Ens parla sobre el tema de la confluència amb Esquerra Unida i Compromís, però que ara
és més difícil en ser un partit polític.

L'única forma possible d'anar amb els altres partits és formar una coalició de la manera 
mes positiva, de tal manera que s'intente desbancar d'una vegada per sempre al
PP,perquè deixe ja de governar-nos.

Volem que es treballe per a una Comissió de programa, arreplegant dels barris 
suggeriments i necessitats dels veïns, per a així elaborar un programa electoral.

Queden més de dos mesos per a les eleccions del 24 de Maig d'enguany 2015, amb  la 
qual cosa ens queda molt poc temps i molt treball i tractarem d'estar en tots els llocs 
possibles per a difondre tots els temes.

Salva R. li pregunta de com podem estar en contacte, per a veure que podem fer,



contestant que Abraham podria estar en contacte amb el Cercle de Algirós, o també en la
pàgina web.

Les primàries seran en obert i podran inscriure's totes les persones majors de 16 anys, 
devent estar inscrits abans del 2 d'abril.

La votació es farà per les tres vies: urnes, telemàtica i presencial.

I que ahir dimecres es va fer una reunió en el Ventanal, en el carrer Pobla del Duc 10, en 
les quals es van tractar punts com: informe del Comitè de Campaña, marca del partit, 
color del logotip, web de primàries i altres punts a tractar.

RESULTAT DE LES ELECCIONS

Berto Jaramillo. Del C.C, diu que fan mancada mans per a treballar i que hi ha molt per 
realitzar i molt poc temps ja que les eleccions les tenim damunt.

També ens comenta que tant ell com Illán són els encarregats d'enviar tota la informació 
disponible als Cercles. I que sempre es poden aportar idees, sent el recorregut més 
directe des de Podem a Volem.

El concepte de Volem és molt similar al de Podem i que sempre poden aportar coses, 
però sempre respectant el treball dels companys i companyes que porten mesos treballant
en açò.

Elena V. pregunta que límit de temps hi ha per a enviar els problemes i suggeriments del 
barri.

Jorge G. parla sobre el tema de la Coordinadora en la qual el Cercle de Algirós va 
convocar una Assemblea extraordinària en la qual es vote que “ NO”, per majoria, en la
qual no estàvem d'acord en les formes en què es va realitzar, però que si volíem 
pertànyer a la Coordinadora i que si actuarà el C.C i el C.G.D.

Berto Jaramillo explica que no s'han comunicat amb el Cercle perquè no els ha arribat la 
informació, que en aqueix moment s'havia desbaratat el correu.

Però que és molt important que entrem, que no ens quedem fora, reconeix que al principi 
no es van fer les coses del tot bé, però que amb el temps s'ha anat millorant. I que ha 
sigut una mica complicat ja que els Cercles han anat a temps diferents. I que entén que 
en la reunió de la Coordinadora els portaveus del Cercle de Algirós i Ricardo L. que va ser
el que va llegir la carta redactada i aprovada per majoria en una Assemblea Extraordinària
li va comunicar a la Coordinadora que si volíem pertànyer a ella, però no en la forma que 
s'estava conformant. I que una vegada llegida l'Acta els tres membres del Cercle de 
Algirós, de forma molt educada i respectuosa van decidir abandonar la reunió i que 
Camins Al Grau que també van tenir problemes amb les esmenes van decidir quedar-se,
que nosaltres podíem haver-nos quedat haver-hi el que es deia.

Víctor U. que jo era un dels tres membres del Cercle i que decidim abandonar l'acte, en 
primer lloc perquè se li havia faltat el respecte al nostre company Ricardo però que a més 
era el parlat en l'Assemblea Extraordinària que es va fer el 10 de Febrer.



Berto Jaramillo, ens comenta que fa d'enllaç amb la Coordinadora, però que no té vot ni
pot decidir.

Torna a dir que els Cercles fan molt treball i que són 17 els Cercles que han donat el 
vistiplau i que es votarà la setmana que ve i no creu que es paralitze.

Chelo F. comenta que en cap moment ens ha arribat informació i creu que hi ha quatre 
Cercles que els ha passat el mateix. Contesta que la informació si s'ha enviat però ha 
fallat per un problema de tecnologia, però que si no estem dins de la Coordinadora ens 
quedarem fora.

I reconeix que al desembre un grup sense comptar amb ningú es van posar a muntar la 
Coordinadora i ho van fer molt mal.

Germán. de Volem, diu que hi haurà un lloc on es puguen reunir quan vulguen i que es 
formaran nous cercles que s'aniran incorporant a poc a poc a la Coordinadora.

Salva R. que gens està tancat i tot el que es diu es pot canviar i que és bé que participem.

Elena V. comenta que com a mínim podrien haver contestat.

Jorge G. explica l'ocorregut en l'Assemblea Extraordinària i proposa que en la pròxima 
Assemblea podíem prendre una altra decisió.

Germán que pertany a la Comissió Electoral de Volem, estarà inscrivint durant i després 
de l'Assemblea a tota persona que aquest interessada i la manera com es deu realitzar,
primer se signa un contracte de confidencialitat i després es posa en una base de dades i 
s'ensenya el DNI per a acreditar-se. També pot realitzar-se telemàticament adjuntant un 
DNI escanejat.

Ferrán que pertany al C.C.A ,col·labora en l'àrea d'econòmiques i s'encarrega de
solucionar els problemes que van eixint. I que s'aquesta mirant la forma de poder tenir un 
local a València. I que en la seua pàgina web s'estan organitzant a través de correus 
electrònics.

Salva R. li pregunta a Ferrán que àrees hi ha ja determinades i contesta que socials,
econòmiques, participació ciutadana, medi ambient, cultura i igualtat de gènere.

Una faena important és la de fer d'enllaç per a portar-ho al C.C, i que s'agrairà a qualsevol
persona que vulga treballar en qualsevol àrea de la pàgina web de València. I que s'ha 
començat ja amb l'aval de les primàries, demanant com a aval a un Cercle. Hi ha 99
Diputats en C.V i 45correspondena la circumscripció de València  i que tota la informació 
s'anirà posant en Facebook.

Comenta que tots els Cercles es posen a treballar en tot el que es puga, que per favor 
que participem en tot que tenim molt treball que realitzar.

Salva R. ens diu que tots som iguals en Podem, no importa si eres economista o 
pastisser, tots i totes som súper importants i que anem a una velocitat terrible.

Jorge G. comenta que fa falta més persones i anima a la gent que s'inscriga.



Isaac que com s'inscriu per a votar, contestant que per a la votació autonòmica igual que
en Podem, i que les votacions de Volem són dels dies 6 al 9 i el procés s'acaba el dia 
14,de manera presencial i telemàtic.

Ferrán ens diu que després de Falles parlaran del programa electoral, i com treballar-ho 
en els Cercles, en les Associacions dels Barris i amb que model volen que els 
representen.

Germán ens recorda que si algú vol inscriure's que demanen una fitxa i que l'emplenen. I 
que s'aquesta muntant una base de dades que la portaran 2 o 3 persones.

Berto J. Suggereix que quan es vagen emplenant les fitxes es vagen enviant que no 
esperem a enviar-les totes perquè el treball no s'amuntegue.

Salva R. parla de la reunió que va haver-hi el dimecres en les diferents àrees i que no ho 
passem molt bé. Que participem, que arribem on volem arribar, però el que es faça que
siga en el carrer.

Domingo pregunta que com s'envia la informació per a poder votar i se li diu que cal 
inscriure's en la pàgina de Volem, però que els nom per favor que es posen amb lletra 
majúscula.

Germán es queda al final de l'Assemblea perquè la gent que vulga inscriure's en Volem i 
si es fa telemàticament cal enviar el DNI escanejat i hi ha de data fins al 2 d'abril.

INTERCOMISSIONS

Salva R. des de la Comissió de Banc Prit, proposa en Falles fer tallers, fer una Falla amb 
materials reciclats, muntar-la on no moleste i calar-li foc virtualment i després arreplegar-
ho tot.

Elena V. i Jorge G. comenten que s'estan realitzant tallers i diagnòstic de barri.

En els tallers es va parlar del tema dels habitatges i que es va penjar tot en facebook. Ara 
tenim un blog en el Cercle de Algirós (podemosalgiros.blogspot.com.es) i que dimarts que
ve faran un altre taller sobre la renda bàsica i el treball garantit.

Que la renda mínima garantida que es decidisca amb coneixement de causa. I que en el 
Cercle es poden posar esmenes i decidir sobre la renda bàsica.

Ens expliquen que estan lliurant uns qüestionaris en els comerços del barri, i preguntant-
los per les seues necessitats. I que hi ha gent que passa del tema i unes altres que diuen 
que ja era hora que es preocuparen per ells.

Parlen del qüestionari, para entre altres coses donar-se a conèixer i deixen el qüestionari
als comerciants perquè ho emplenen i que els dos pròxims dies passaren a arreplegar-los.

Salva R. comenta que som molts però pocs treballant.

Domingo parla de “ som” de crear un Cercle Sindicalista.



LECTURA DE L'ACTA
Jorge G. Llig l'Acta del dia 5 de Febrer molt resumida.

1 Assemblea Podem 4 Cercles i IX Assemblea de Podem Algirós.

Va haver-hi tres punts de l'ordre del dia:

1)Alternatives per a eleccions Municipals.

2)Coordinadora de Cercles.

3)Presentació de candidatures del C.C

En les eleccions Municipals es parla com traure avant la confluència amb Volem i que 
l'Ajuntament de València ho componen de 31 Regidors mes l'Alcalde i que s'aspira a tenir 
11 Regidors.

En La Coordinadora es diu que aquesta es va plantejar des del principi de Podem, que al 
principi va ser una mica lioso però que finalment es va decidir fer-ho en obert amb moltes 
esmenes i estant d'acord en el 90% i es va reactivar des de la Comissió d'Extensió.

Presentació de les candidatures del C.C.A que són:
Són Poble Podem.
Entre tots Podem.
Clar que Podem.

Si es vol veure l'Acta completa aquesta en Podem Algirós.
Es decideix la votació: a favor 14

Contra.   0
Abstenció        3,

quedant aprovada l'acta.

Elena V. recorda que el diumenge hi ha una manifestació de la dona i les marxes de la 
dignitat el 22 de Març.

Berto. Diu que Podem donarà el vistiplau mitjançant una Assemblea que podrà decidir si o
no i si el 51% diu si s'aprovarà I explica que el nom segurament serà Volem.

La nota, quant menys curiosa és que un cotxe de la Policia Nacional, va estar aparcat 
darrere de nosaltres-as, abans de començar l'Assemblea i a les 21,20 aproximadament es
van acostar feia nosaltres per a comunicar-nos que hauríem d'acabar perquè teníem 
permís fins a les 21 hores.

Donant per conclosa l'Assemblea i agraint el bon estar.


